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ASSIGNN IR OF FOREIGN SERVICE VISITURS/

DIPLOMATES EN RESIDENCE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES



The Department of Exte rnal Affaire has announced recently the secondment
of Miss Margaret Meagher and Mr . Jacques Dupuis as Foreign Service Visitor s
to the University of Dalhousie and the University of Montreal, respectively,
for the academic year 1973-74.

Miss Meagher, a graduate of Dalhousie University, has recently
returned from a posting as Canadian Ambassador in Sweden . Among other posts
she held previously are those as Canadian Ambassador to Israel and Austria,
and Canadian High Coamissioner to Kenya, Uganda and Cyprus. She was also,
in 1964, Chairman of the Board of Governors for the International Atomic
Energy Agency.

A graduate of Laval University and a former member of the Quebec Bar,

Mr. Dupuis is also a senior officer who was until recently riinister-Counsellor
at the Canadian Embassy in Paris . Previously he had postings in Ankara and
in l'okyo, and was seconded for sme .time to the Canadian International Development
Agency.

The above assig=ents are in implementation of a part of the Depart-
ment's Academic Relations Programme for increasing understanding and cooper-
ation between Canadian academics interested in foreign affairs and the
Department. This is the fifth consecutive year in which the Department has
assigned Foreign Service officers to Canadian Universities .

Le Ministère des Affaires extérieures a annoncé récemment le
détachement, â titre de diplomates en résidence, de Mlle Margaret Meagher
et de Monsieur Jacques Dupuis auprès de l'Université de Dalhousie â Halifa x
et de 1'Université de Montréal respectivement, pour Vannée académique 1973-74 .

Diplomée de 1tUniversité de Dalhousie, Mlle Meagher a été, ces
dernières années, Ambassadeur du Canada en Suède . Elle a également été
Ambasssadeur du Canada en Israel et en Autriche, et Haut-Commissaire du Canada

au Kenya, en Ouganda et â Chypre . Parmi les postes auxquels elle a été

affectée auparavant, il y a eu Mexico et Londres . Elle a également été e n
1964 Président du Bureau de Direction de l'Agence Internationale pour 1'Energie

Atomique .

DiplSzaé de l'Université Laval, ancien membre du Barreau du Québec

M. Jacques Dupuis est aussi en agent expérimenté qui était jusqu'à récemment
Ministre plénipotentiaire auprès de l'Ambassade du Canada IL Paris . Il a de

plus été en poste â Ankara en Turquie, et â Tokyo, et a été pendant quelque
temps détaché auprès de LIAgence canadienne de développement international .

Ces nominatiore ont été faites dans le cadre du programme des relations
avec les universités mis sur pied par le Ministère afin de promouvoir un e
plus grânde cortnréhension et une coopération plus étroite entre le Ministère
et les université adonnéesa liétude'des affaires internationales . C'est

la cinquième année consécutive que le Ministère détache ainsi de ses agents

auprès des universités .
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